
Protok6N Nr 107117
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Mifiskiego

w dniu 4 grudnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan f arczynski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
l-ukasz Bogucki

orazt Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. OSwiaty i Promocji
Urszula Soroka - z-ea nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wincenty Bartnicki -nacz. Wydz. Inwestycji
Artur Gajowniczek - nacz. Wydz. Administracyjno-Gospodarczego
Stanislaw Smater -nacz. Wydz. Srodowiska iRolnictwa

Porzqdek posiedzenia:
1 Otwarcieposiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy sluzby zdrowia.
5. Sprawy drogowe.
6. Podjqcie uchwaty w sprawie przyjqcia Regulaminu Organizacyjnego Zarzqdu Dr6g

Powiatowych w Minsku Mazowieckim.
7. Przedstawienie wynikow konsultacji spolecznych projektu Powiatowego Programu

Rozwoju Pieczy Zastqpczej w Powiecie Minskim na lata 2018-2020.
8. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert na

realizaclq w latach 2018-2022 zadania publicznego w zakresie prowadzenia i rozwoju
i nfrastruktu ry o6rod kow wspa rcia d la osob z zaburzeniam i psych icznym i.

9. Przyjqcie projektow uchwal i innych materialow na XXVI sesjq Rady Powiatu Miriskiego.
10 Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq nr 568/17 Zarzqdu Powiatu Miriskiego z dnia

22 maja 2017 r. w sprawie przyznania dotacji celowej z bud2elu Powiatu Miriskiego
spolkom wodnym na realizacjq zadanw 2017 r.

1'1. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia czqSci nieruchomo6ci polozonej w miejscowoSci
Gqgolina, gmina Siennica, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2738W.

12. Podjqcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 260/'16 Zarzqdu Powiatu Minskiego
z dnia 11 stycznia 2016 roku.

13. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia wicedyrektorowi Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Mirisku Mazowieckim.

14. Sprawy oswiatowe.
'15. Podjgcie uchwaly w sprawie rozstrzygniqcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji

na realizacjq w 2018 r. zadania publicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej
pomocy prawnej.

16. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
17. Sprawy roZne.
18. Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 22 listopada2017 r.

19 Zamkniecie posiedzenia.



Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni JanTarczynski odczytal porzqdek posiedzenia.

Ad. 3
Starosta - Antoni Jan T arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- zloZony zostal do wojewody wniosek o koncowq ptatno6c za przebudowq
ul. Przemyslowej w Minsku Maz. - kwota 573.521 ,60 zl,
- zloZone zostalo uzupelnienie wniosku do Marszalka Wojewodztwa (gdy2 wraz
z wydlu2eniem terminu sktadania wnioskow zmieniono wniosek),
- wplyngty odpowiedzi z Urzqdu Wojewodzkiego na protesty zlo2one w zakresie oceny
zadan zlo2onych w ramach tzw. ,,schetynowek",
- z dyrektorem ,,Caritas" ks. Kamilem Chojeckim i dyrektorem PCPR obejrzano
pomieszczenia po internacie i podjqte zostanq proby utworzenia Srodowiskowego
Domu Samopomocy, jest zgoda wladz Mrozow na uZyczenie, ale trzeba byloby
zainwestowa6 w remont i budowq windy,
- uczestniczyN w jubileuszu S-lecia CKZ|U i 40-lecia CKU, Swigcie Pracownika
Socjalnego, Forum Kultury,
- odbyta sig promocja ksiqzki ,,O czym szumiq mazowieckie wierzby? Gawqdy o ziemi
minskiej i jej okolicach", Integracyjny Turniej Warcabowy,
- odbyto sig szkolenie Formacji Obrony Cywilnej.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- odbyto siq posiedzenie Rady Spotecznej SPZOZ (opiniowano m.in. wykre6lenie kilku
poradni, zmianq planu finansowego, poruszono kwestiq problemow kadrowych),
- odbyto siq spotkanie w sprawie realizowania specjalnych potrzeb edukacyjnych
w ramach programu ,,Za Zyciem",
- odbyta sig komisja egzaminacyjna dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na
nauczyciela mianowanego.

Ad.4
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski poinformowal, ze odnosnie rozliczenia nie

ma )eszcze faktury za listopad, natomiaslpa2dziernik ryczaltowo wypadt stabo (92%).
Dodal, ze po denominacji punktu jest tak, 2e za te same pieniqdze trzeba zrobic wigcej.
Listopad zdecydowanie lepiej wychodzi niZ pa2dziernik, ale raczej 1Q0% ryczaltu nie
bgdzie. Dodal, 2e ryczaft na I polrocze bqdzie utrzymany w tej wysokosci jak za lV
kwadal br.
Ponadto dyrektor powiedzial, 2e zale2y mu na pozyskaniu mlodych lekarzy oraz
stworzeniu warunkow w celu przyciqgniqcia lekarzy rezydentow (rozne propozycje:
doplaty do wynajqcia mieszkah, finansowanie dojazdu do pracy, doptaty
doksztalcania).
Dyrektor SPZOZ powiedzial, Ze w ciqgu 2 lat 5-6 lekarzy uzyska prawa emerytalne,
ale odchodzq rownie2mNodzilekarze. Obecnie duzo chgtnych zglosilo siq na Oddziat
Chirurgii Najwiqkszym problemem jest pozyskanie lekarzy na SOR i Oddziat
Wewngtrzny.
Nastqpnie dyrektor wyjaSnil, ze wnioskowane zmiany w Statucie SPZOZ wynikajq
z potrzeby zrealizowania zalecen pokontrolnych z zakresu obronnoSci oraz
dostosowania do nowej ustawy o dzialalnosci leczniczej.



Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek poinformowal,2e roboty budowlane
w przychodni lekarskiej zostaly zakonczone, obecnie trwajq prace porzqdkowe,
dostarczone sq meble w ramach wyposazenia i 5 grudnia br. rozpoczyna siq proces
odbiorowy. Do konca tygodnia bqdzie finalizowane rozliczenie tej inwestycji.
Termin zakonczenia tej modernizaqi byl aneksowany i ustalony na dzieri 5 grudnia br.
JeZeli chodzi o umowQ dotacyjnq na wyposazenie pawilonu to dostawy w ramach tego
kontraktu sqzrealizowane, pozaloZami laminarnymi do pomieszczen apteki, zgodnie
z umowE powinny dotrzec do 18 grudnia br.
Nastqpnie p. Czestaw Mazek poinformowal, 2e wykonany zostal r,ygzel cieplny do
budynku gt6wnego szpitala i odbior bqdzie 5 grudnia br.
W zakresie realizacji modernizacji szpitala etap I roboty trwajq na 4 kondygnacjach,
w piwnicy odbywa siQ kladzenie piyt gresowych na podtodze pod centrale
wentylacyjne, na pafterze w poradni K sE polozone pNyty kartofllgips, wszystkie
instalacje, najprawdopodobniej wigkszoSc robot zakonczona bqdzie w styczniu. Na ll,
lll ilV pigtrze wykonywane sq roboty glownie wyburzeniowe. Do 15 grudnia br.
wykonawca powinien podac zakres robot do rozliczenia w biezqcym roku i bgdzie to
fakturowal. Poinformowaf rowniez o zagro2eniu dotyczqcym wykonania remontu
dachu na Oddziale wewnqtrznym, obecnie prace zostaly przerwane ze wzglqdu na
warunki atmosferyczne.
Ponadto p. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e odebrano dokumentacjq projektowq na
izolatki, odebrano dokumentacjg projektowq na projekt technologiczny kuchni.

Starosta - Antoni Janlarczynski zwrocrl siq, aby informacjg o yvysokosci kwoty
do rozliczenia podac do dnia 13 grudnia br.

Ad, 5
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek przedstawit pismo firmy Polaqua Sp. z o.o.

dotyczqce wydania opinii na podstawie ar1. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.

o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog
publicznych dla dokumentacji pn. Zadanie B: ,,Projekt i budowa autostrady 42
Warszawa-Kukuryki na odcinku wgzei ,,Lubelska" - poczqtek obwodnicy Minska
Mazowieckiego" odcinek ll od wgzta ,,Konik" (bez wqzla) do poczqXku obw. Miriska
Mazowieckiego o dtugosci ok. 9 km'.
Dyrektor ZDP zaproponowal, aby pozytywnie zaopiniowac powyzsze materialy
z uwagE dot. wykon ania przej5cia w nasypie autostrady w rejonie drogi Dqbe Wielkie-
Pustelnik umozliwiajqcego ruch pieszych i rowerzystow.

Zarzqd Powiatu zaopiniowaN pozytywnie przedlozone materialy do wydania
opinii dla przedmiotowego zadania z uwagE dot. wykonania przejscia w nasypie
autostrady w rejonie drogi Dgbe Wielkie-Pustelnik umozliwiajqcego ruch pieszych
i rowerzyst6w.

Nastqpnie dyrektor Andrzej Solonek przedstawil pismo firmy Polaqua
Sp. z o.o. dotyczqce wydania opinii na podstawie art. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia
2003 r. o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog
publicznych dla dokumentacji pn. ,,Budowa autostrady 42 Warszawa-Kukuryki na
odcinku wqzel Lubelska - poczqtek Obwodnicy Minska Mazowieckiego od km
491+267,40 do km 494+905,40 (wqzet,,Konik") - etap ll".

Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz. zaproponowal
zaopiniowac pozytywn ie powyzsze materialy.

Zarzqd Powiatu zaopiniowat pozytywnie przedlozone materiaty do wydania
opinii dla przedmiotowego zadania.



Dyrektor - Andrzej Solonek przedstawil wniosek firmy Polaqua Sp. z o.o.
dotyczqcy dotyczqce wydania opinii na podstawie ar1. 11b ustawy z'dnia 10 kwietnia
2003 r. o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog
publicznych dla dokumentacji pn. ,,Budowa autostrady A2 Warszawa-Kukuryki na
odcinku wgzel Lubelska - poczqtek Obwodnicy Minska Mazowieckiego - etap lll
w zakresie rozbudowy lokalnego uktadu komunikacyjnego zwiqzanego z lokalizaqq
Obwodu Utrzymania autostrady w km okolo 495+500 A2".

Dyre kto r zap ropo nowal pozytywn ie zaop i n iowac powyzsze mate riaty.
Zarzqd Powiatu zaopiniowal pozytywnie przedtozone materialy do wydania

opinii dla przedmiotowego zadania.

Ad. 6
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, 2e byla kwestia skierowania

projektu Regulaminu Organizacyjnego ZDP do komisji Rady Powiatu, ple nie ma takich
mozliwosci, 2eby komisja opiniowala ten material, bo jest to wylqc4na kompetencja
Zarzqdu Powiatu.
Nastgpnie Sekretarz Powiatu Danuta Roguska przedstawila projekt uchwaly
w sprawie przyjqcia Regulaminu Organizacyjnego Zarzqdu DrcJg Powiatowych
w Minsku Mazowieckim.

Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, iZ rozmawial
z przewodniczqcym Komisji Rozwoju i PrzedsiqbiorczoSci i planowal to omawiac na
najblizszym posiedzeniu, wigc przyjmujqc ten materiaf dzisiaj stawiamy
przewodniczqcego komisji w niezrqcznej sytuacji.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziata, ze komisja nie mole
zalmowac sig Regulaminem Organizacyjnym ZDP, bo jest to wylqczna kompetencja
Zarzqdu Powiatu. Komisja jest organem wewngtrznym Rady Powiatu i moze tylko
opiniowac sprawy dla ktorych kompetentna jest Rada Powiatu. Bytoby to naruszenie
przepisow o wta5ciwosci.

Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, jakie sq przepisy
mowiqce o tym, ze radni powiatu nie mogq sluzyc opiniq.

Sekretarz Powiatu wyjaSnila, 2e przesqdzil o tym ustawodawcb,a, ze je6li chodzi
o regulaminy organizacyjne to dyrektorzy jednostek opracowujq regulaminy, radcowie
opiniujq i Zarzqd przyjmuje, ustawodawca nie przewidzial zadnych kompetencji dla
Rady i komisji. Wyjasnita , 2e przez wiele lat jednostki nie posiadaty statutow i nie byto
o nich mowy w ustawie o samorzqdzie powiatowym, dopiero ustqwa o finansach
publicznych w 2009 r. przesqdzila, 2e jednostka budzetowa dzial:a na podstawie
statutu okreslajqcego jej siedzibq i przedmiot dzialania. Przepisy wprowadzajqce do
tej ustawy okre6lily, ze statut jednostce nadaje Rada Powiatu. Jednqstki takie statuty
majq uchwalone przez Radg Powiatu, zaopiniowane przez komisjep Natomiast jesli
chodzi o regulaminy organizacyjne to jest to wylqczna wta6ciwolcZarzqdu Powiatu.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem w jakich punktach npstqpuje zmiana
zapisow ijakie byto ich poprzednie brzmienie.

Sekretarz Powiatu wyjaSnila, 2e zmiany dotyczq podstaw dzialania (aktualnych
publikatorow), doprecyzowane zostaly zadania i kompetencje dyrektora w zwiqzku
z wejSciem w zycie ustawy o finansach publicznych, dyrektorzy majq kompetencje
zwiqzane z zapewnieniem adekwatnej, skutecznej i efektywnej korltroli zarzqdczej.
Zmiany dotyczq rowniez zatrudnienia zastqpcy dyrektora. ZgOdnie z ustawq
o pracownikach samorzqdowych dyrektor jednostki ma kompetencje do zatrudnienia
zastqpcy dyrektora, okreslenia jego zadan i kompetencji.



Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocit siq z pytaniqm, jak brzmiatr
poprzednio ten zapis.
Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska dotychczas byN zapis, 2e to Zarzqd zatrudnia
i zwalnia zastqpcq dyrektora. Wyjasnila,2e po wejsciu w zycie ustawy o pracownikach
samorzqdowych ten przepis powinien zostac wykreSlony, Dodala, ze od lat stosowana
jest ustawa, natomiast zapis w Regulaminie Organizacyjnym Zarzqdu Drog
Powiatowych nie byl zmieniony. W ZDP niewiele siq dziaNo jesli Chodzi o zmiany
organizacyjne i nie bylo takiej potrzeby. Obecnie trwa audyt i musimy dostosowac akty
wewngtrzne.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, jaki przepis ustawy zabrania
doprecyzowania, uszczegotowienia kompetencji w zakresie powofania wicedyrektora
przezZarzqd.

Sekretarz Powiatu powiedziala, 2e zgodnie z ustawq, czynno6ci z zakresu
prawa pracy wobec pracownikow podejmuje kierownik jednostki. Natofniast kierownika
jednostki zalrudnia i zwalnia Zarzqd Powiatu, a inne czynno6ci wynikajqce z prawa
pracy wykonuje Starosta. Dodata, ze struktura organizacyjna ZDP jest stabilna. Jest
zapis, 2e obslugg finansowq ZDP prowadzi Wydzial Finansowy Starostwa oraz
doprecyzowano zapisy zwiqzane z przyjmowaniem interesantow przez dyrektora ZDP .

Starosta - Antoni Jan f arczyriski powiedziaN, 2e przewodniczqcemu Komisji
Rozwoju i PrzedsiqbiorczoSci wyjasnimy,2 nie jest to kompetencja kqmisji.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze nie byto przypadku do tej
pory, zebysmy nie mogli ufac dyrektorowi ZDP, wydaje sig, ze idzie to w tym kierunku,
2e sqjakies uwagi, ze dyrektor bgdzie powolywal na to stanowisko nie tych, ktorych
powinien powolywac, Stwierdzil,2e on takiej obawy nie ma.

Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e rozmawiat
z przewodniczqcym Komisji, ktory wprowadzil do porzqdku obrad punkt dotyczqcy
kwestii tego regulaminu i zaproponowat pozostawic to na posiedzenie Zarzqdu po
komisjach.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziala, 2e komisje nie mogq siq tym
tematem zajmowac. Do tej pory Zarzqd przyjmowal regulaminy organizacyjne
powiatowych jednostek, zmieniat je i nigdy nie byto kierowane do komisji, bo nie ma
takiej mozliwosci.

Czlonek Zarzqdu - N-ukasz Bogucki powiedzial, ze skoro przewodniczqcy
komisji wpisat do porzqdku obrad tq kwestig, to mo2na odlozyc to na kolejne
posiedzenie Zarzqdu. Jezeli komisja chce coS przeglqdac, to nie mozemy tego
blokowac, Dodal, 2e pozbywamy siQ swoich uprawnien i trzeba sig nad tym
zastanowic.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocit sig z pytaniem, jakich uprawnien siq
pozbywamy.

P. t-ukasz Bogucki powiedzial, 2e poprzedni zapis mowil, 2e to dyrektor
przedstawiat kandyd ala, a Zarzqd go zatwierdzal, a leraz z tego rezygnujemy. Dodal,
ze nie mamy przeprowadzonej konkretnej analizy prawnej. Ponadto Sekretarz nie
przedstawita, jaki konkretny przepis o tym mowi, 2e taki zapis powinien zostac
skreslony. Ponadto zwrocil sig o udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy ustawa
zabrania takiego zapisu, jaki funkcjonowal do tej pory.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziala, 2e wynika to z zapisow
ustawy, ze wszelkie czynno6ci z zakresu prawa pracy wobec pracownikow jednostek
organizacyjnych podejmujq kierownicy. Zarzqd nie ma zadnych kompetencji w tym
zakresie. Jezeli by6my przyjgli, 2e Zarzqd bgdzie wyra2al zgodg na zatrudnienie



zastgpcy dyrektora, to dlaczego nie np. kierownika dzialu utrzymania, ezy pracownika
ad m i n istracyj no-g ospod a rczego.

P. t-ukasz Bogucki powiedziat, ze nie jest to dla niego oczywiste i musi tq sprawg
przemySlec.
Sekretarz Powiatu dodala, ze odnosi sig to do wszystkich zastQpcow dyrektorow
naszych jednostek.

P. Marek Pachnik stwierdzil, ze nie powinno sig komplikowac rzeczy prostych,
kierownicy wybierajq swoich zastqpcow, Zarzqd petni funkcjq nadzorczq nad
kierownikiem. Jesli bqdzie potrzeba, ze zastqpca ktorego powolal dyrektor Andrzej
Solonek, w jakiS sposob nie bgdzie odpowiedni to zawsze z dyrektorem bgdziemy
mogli porozmawiac i zasugerowac, aby to nie byl ten zastgpca. Dodal, 2e przy innych
kterownikach nie mielismy tego rodzaju sytuacji i odbiera to w ten sposob, 2e
zakladamy, ze dyrektor ZDP na swojego zastgpcg powolal nie tego kogo powolac
powrnten.

Sekretarz Powiatu powiedziala, 2e przekazane zostaly Komisji Rozwoju
i Przedsiqbiorczosci szczegolowe wyja5nienia z informacjq o kwalifikacjach osoby,
ktora zostala zalrudniona na stanowisku zastgpcy dyrektora.

P. Marek Pachnik powiedzial, ze je5li Komisja Rozwoju i PrzedsigbiorczoSci
bgdzie chciata pochylic siq nad tym to moZe, a porzqdek mozna zmienic. Zastqpca jest
powolany.

Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek powiedzial, 2e gro radnych nie mialo
informacji na ten temat, a reprezentujemy swoje grupy. ZaproponowaN, aby odtozyc
ten temat, aby moc porozmawiac, zeby nie byto konfliktu przed sesjq budzetowq.
Nastgpnie wnioskowal, aby odlo2yc ten punkt porzqdku obrad na inny termin.

Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedziaf, 2e luZ raz zwrocono siQ
o wycofanie z porzqdku, bo nie zapoznano sig i byla potrzeba wyjaSnien, ktorych
udzielono. Nie zgtoszono wycofania tego punktu z porzqdku obrad, a jest propozycja
2eby ten punkt odtozyc na inne posiedzenie. Zwrocil sig, aby jednoznacznie
powiedziec o co chodzi, bo tego nie rozumre.

P. t-ukasz Bogucki powiedzial,2e chodzi o to co powiedziat p. Piotr Wieczorek,
aby radni sig z tym materialem zapoznali.

Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze chcemy wprowadzic praktykg,
bo to nie jest zgodne z przepisami, 2e wszystkie projekty dotyczqce regulaminow
wewnqtrznych jednostek byty opiniowane przez komisje, gdy przyjgcie regulaminow
organizacyjnych jest wytqcznq kompetencjq Zarzqdu Powiatu. Dodaf, ze nie moze siq
na to zgodzic, bo jest to niezgodne z przeprsamt prawa.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil sig z pytaniem, czy nie moze ten
punkt byc rozpatrywany na posiedzeniu za dwa tygodnie. Dyrektor ZDP na komisji
wyjasni co sig stalo i komisja sig zapozna.

Starosta zwrocil siq z pytaniem, a co sig stalo.
Wicestarosta wyjasnil, 2e chodzi o to, ze w mysl obowiqzujEcego regulaminu to
powinno byc przedstawione na Zarzqdzie.

Starosta wyja5nil, ze sposob postqpowania, jesli chodzi o sprawg zatrudnienia
zastgpcy dyrektora ZDP zoslalo wyjaSnione, Ze zapis w regulaminie jest niezgodny
zprzepisami i musi byc zmieniony i dostosowany do obowiqzujqcych przepisow prawa.
Dodal, 2e nie wiedzial, 2e zapis zawarly w Regulaminie Organizacyjnym ZDP jest
niezgodny z przepisami prawa. Zwrocil siQ z pytaniem, czy sq uwagi do
przedstawionego projektu.
P. t-ukasz Bogucki powiedzial,2e byl wniosek formalny p. P. Wieczorka.



Starosta powiedzial, 2e rozpoczgla zostala procedura, nie byto wniosku o wycofanie
tego punktu z porzqdku obrad wigc rozpoczql procedowanie uchwaly.

P. t-ukasz Bogucki powiedzial,2e zrozumial, 2e p.Piotr Wieczorek zlo2yl
wniosek formalny o przesuniqcie tego punktu na kolejne posiedzenie Zarzqdu,

P. Piotr Wieczorek powiedzial, 2e nie bylo to omawiane z jego ugrupowaniem
i nie ma porozumienia stqd powyzsza propozycja.
Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial, 2e realizacjg tego punktu porzqdku obrad
zawiesza do nastgpnego posiedzenia, a projektu Regulaminu nie kieruje do zadnej
komisji Rady Powiatu, bo jest to niezgodne z prawem.
Ad.7

Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski przedstawil protokol wynikow konsultacji
spolecznych projektu Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zaslqpczej w Powiecie
Minskim na lata 2018-2020. Konsultacje trwaly od 14 do 28 listopada br. projekt zostal
zamieszczony na stronie internetowej oraz przeslany do organow miast i gmin z terenu
powiatu oraz organizaqi pozarzqdowych, Do przedstawionego projektu Programu nie
zgloszono zadnych uwag.
Ad. 8

Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski przedstawil projekt uchwaly w sprawie
powolania Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert na realizacjq w latach 2018-2022
zadania publicznego w zakresie prowadzenia i rozwoju infrastruktury osrodkow
wsparcia dla osob z zaburzeniami psychicznymi. W sklad komisji weszli
przewodniczqcy - Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki, czlonkowie: Elzbieta Smorqg,
GraZyna Wiqcek, Janusz Zdzieborski, Dorota Celinska.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 665/17 w sprawie powolania Komisji
Konkursowej do rozpatrzenia ofert na realizacje w latach 2018-2022 zadania
publicznego w zakresie prowadzenia i rozwoju infrastruktury oSrodkow
wsparcia dla osob z zaburzeniami psychicznymi.

Ad. I
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze sesja zaplanowana zostala na

20 grudnia br. i przedstawil proponowany pozqdek obrad.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziaNa, ze do porzqdku obrad dodany zostanie
Jeszcze punkt - Podjgcie uchwaly w sprawie wyboru bieglego rewidenta do
przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Minskiego za 2017 r.

oraz Podjgcie uchwaty w sprawie ustalenia wykazu wydatkow, ktore nie wygasajq
z koncem roku budzetowego 2017, gdyz wplynqt wniosek dyrektora DPS Jedlina
w Mieni odno6nie wydatkow na windg.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Minskiego na lata 2017-2024.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu
Mihskiego na2017 r.

Skarbnik Powiatu powiedziala,2e zmiany dotyczq m.in.:
- zwiqkszenia planu dochodow o kwotg 52.370 zl (dotaqa celowa z Ministerstwa
Obrony Narodowej)w ramach programu pilotazowego dla uczniow klas mundurowych,
- zmniejszeniu planu dochodow biezqcych o kwotq 379.492zlzuwagi na przeniesienie
terminu rozpoczecia realizacji projektu ,,lnwestycjaw przyszNosc" realizowanego przez
ZSA na 2018 rok,



- wprowadzenia planu na dochody biezqce w kwocie 43.800 zl stanowiqce
dofinansowanie w ramach programu kompleksowego wsparcia dla rodzin ,,Za 2yeiem"
w zakresie wczesnego wspomagania rozwoju,
- zmniejszeniu planu dotacji o kwotg 490.375 zl dla SPZOZ z uwagi na niewykonanie
zaplanowanych robot w zadaniu dot. modernizacji szpitala etap l,
- zwiqkszeniu planu dochodow o kwotq 4.500 zl z tytulu uzyskania wplywow ze
sprzedazy skladnikow majqtkowych w DPS 5w. Jozefa w Mieni,
- wprowadzeniu planu dochodow majqtkowych w kwocie 4.500 zl na zakup przyczepy
do samochodu w DPS sw. Jozefa w Mieni,
- wprowadzeniu planu dochodow majqtkowych w kwocie 1 5.000 zl zlytuNu zwiqkszenia
planu dotacji celowej dla Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy
w Minsku Maz.
- wprowadzeniu planu wydatkow majqtkowych w kwocie 15.000 zl dla PSS w Minsku
Maz. na zakup gara2u i maszyny czyszczqcq.
Ponadto Skarbnik Powiatu przedstawita wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Sulejowku dotyczqcy wyra2enia zgody na przyznanie dodatku
specjalnego w wysokosci 600 zllm-c dla glownej ksiggowej w zwiqzku z realizacjq
projektu ,,Za 2yciem" (rocznie z pochodnymi kwota 8.607,60 zt).

Starosta powiedzial, ze jest zgoda na dodatek, ale niech jednostka realizuje to
w ramach posiadanego planu, apo2niej plan zostanie uzupelniony.
- Podjgcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Minskiego
na lata 2018-2025.
- Podjqcie uchwaly w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu Minskiego na2018 r.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze autopoprawka dotyczy:
- przeniesienia z 2017 r. na2018-2019 realizacji przez ZSA projektu ,,lnwestycja w
przyszloSc",
- uzupelnienia wydatkow biezqcych w kwocie 16.000 zl na zakup zywno6ci,
- 60.000 zl pozoslanie w budzecie w zwiqzku zlym,2e 4 szkoly, ktore mialy olrzymac
dotacje zwrociNy sig o wykreSlenie z ewidencji i nie otrzymajq dotacji.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wyboru bieglego rewidenta do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu OpiekiZdrowotnejw
Minsku Mazowieckim za 2017 i 2018 r.

- Podjqcie uchwaty zmieniajqcej uchwalg w sprawie przyjgcia Statutu Samodzielnego
Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Mirisku Mazowieckim.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie okre6lenia zadan finansowanych
ze srodkow Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepetnosprawnych w2017 r.
- Podjqcie uchwaly w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastqpczej
w Powiecie Minskim na lata 2018 -2020.
- Podjgcie uchwaly w sprawie przekazania na rzecz Miasta Stolecznego Warszawy
nieruchomoSci polozonych w Warszawie Wesolej, zajqtych pod ulice Niemcewicza
i Armii Krajowej.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie okreSlenia przystankow
komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarzqdzajqcym jest Powiat Mirlski oraz
warunkow i zasad korzystania ztych przystankow.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyralenia zgody na realizacjq projektu ,,MobilnoSc
kluczem do kariery" w ramach programu Erasmus+.
- Podjqcie uchwaty w sprawie wyralenia zgody na realizaqq projektu ,,Wymiana
do5wiadczen zawodowych uczniow i kadry na europejskim rynku pracy" w ramach
programu Erasmus+.



- Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na udzial Powiatu Minskiego
w realizacji projektu ,,Umiejgtnosci kwalifikacyjne i praca" w ramach X Osi Priorytetowej
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014 -
2020.
- Podjqcie uchwaty w sprawie planu pracy Rady Powiatu Minskiego na2018 r.

- Podjqcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej
na 2018 r.

Podjgcie uchwaly w sprawie zalwierdzenia planow pracy komisji statych Rady Powiatu
na 2018 r

ZarzEd przylEt materiaty na sesjg Rady Powiatu.

Ad. 10
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedzial, ze

w maju br. Zarzqd Powiatu przyznal dla Gminnej SpoNki Wodnej w Mrozach dotacjg
w wysokosci 6.550 zl na realizacjg zadania zwiqzanego z konserwacjq urzqdzen
melioracji wodnych szczegolowych. Dotacja powinna byc rozliczona w listopadzie, ale
Gminna Spolka Wodna nie zlo2yla rozliczenia, natomiast przeslafa informacjg, 2e w
roku 2017 wystqpila do WFOS|GW i otrzymala dotacjg na odbudowq rowow
melioracyjnych na terenie gminy Mrozy (wartosc 64.575 zt) ijest to rownowarloSc 50%
kosztow tego zadania. Drugq poNowg gmina pokryla z wlasnego budzetu . W zwiqzku
ztym juz nie korzystala z dotacji powiatu. Spolka zloZyla wniosek do ARiMR na zakup
sprzqtu mechanicznego na kwotq 749.070 zl i na to zadanie muszE zabezpieczyc
srodki wtasne w wysokosci 20% kwoty netto, wiqc szukajq oszczgdnosci i

zrezygnowali z dotacji z powiatu. W zwiqzku z tym zachodzi koniecznoSc zmiany
uchwaly.
Nastqpnie przedstawif projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalg nr 568/17 ZarzEdu
Powiatu Minskiego z dnia 22 maja 2017 r. w sprawie przyznania dotacji celowej
z budzetu Powiatu Minskiego spolkom wodnym na realizacjq zadan w 2017 r.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 666/17 zmieniajqcej uchwalg nr 568/17
Zarzqdu Powiatu Miriskiego z dnia 22 maja 2017 r. w sprawie przyznania dotacji
celowej z bud2etu Powiatu Minskiego spolkom wodnym na realizacjg zadan
w 2017 r.

Ad,11
Naczelnik Wydziafu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski

powiedziaf, ze Wojt Gminy Siennica wystqpil o uZyczenie czq6ci ternu dzialki nr 210
w m. Gqgolina, na ktorej znajduje siq kapliczkazfigurq Matki Boskiej. Na uzyczonym
terenie gmina chce wykonac remont kapliczki wpisanej do gminnego rejestru
zabytkow. Teren zostanie uZyczony do 31 .12.2022 r.

Dodat, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastgpnie przedstawit projekt uchwaty w sprawie uZyczenia czgsci nieruchomoSci
polozonej w miejscowosci Gqgolina, gmina Siennica, stanowiqcej drogg powiatowq
nr 2738W; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
opowiedzial sig jednogNosnie (nieobecny p. t_ukasz Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNg Nr 667/17 w sprawie u2yczenia czqSci
nieruchomo6ci polo2onej w miejscowo5ci Gqgolina, gmina Siennica,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 2738W.



4d.12
Naczelnik - Wojciech Osiriski powiedzial, ze Wojt Gminy Dgbe Wielkie zwrocil

siq o aneksowanie umowy uZyczenia z dnia 1 1 stycznia 2016 r. dotyczqcej uZyczenia
czq6ci dzialki stanowiqcej drogq powiatowq nr 2222W, skrzy|owanie ul. Przemyslowej
z ul. Szkolnq. Zmiana dotyczy okresu u2yczenia, ktore bylo do 3'1 grudnia 2017 r.,
a chodzi o orzedlulenie do 30 czerwca 2020 r.

Dodal, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 260/16 Zarzqdu
Powiatu Minskiego z dnia 11 stycznia 2016 roku; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedziaf siq jednogto5nie (nieobecny
p. i-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 668/17 w sprawie zmiany uchwaly
Nr 260/16 Zarzqdu Powiatu Minskiego z dnia 11 stycznia 2016 roku.

Ad. 13
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji- Emilia Piotrkowicz przedstawila projekt

uchwaly w sprawie udzielenia upowazn ien ia wicedyrektorowi Porad ni Psycholog iczno-
Pedagogicznej w Minsku Mazowieckim. WyjaSnila, 2ew zwiqzku z chorobq dyrektora
Poradni, na czas nieobecnosci od 4-23 grudnia2017 r. upowazniona bgdzie p. Justyna
Rutkowska - wicedyrektor. Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za
podjqciem uchwaiy Zarzqd opowiedzial sig jednoglo6nie (nieobecny p N-ukasz
Bogucki).

Zarzqd Powiatu jednogNo6nie podjql uchwaNg Nr 669/17 w sprawie
udzielenia upowa2nienia wicedyrektorowi Poradni Psychologiczno-
Pedagogi cznej w Minsku Mazowieckim.

Ad. 14
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powrocifa do tematu uczen ze specjalnymi

potrzebami edukacyjnymi. Wyjasnita, 2e byla propozycja, aby specjalistow zatrudnic
w poradni i bgdq oni Swiadczyli pomoc uczniom w szkotach. Wedtug opinii radcy
prawnego taka sytuacja jest nie dopuszczalna pod wzglgdem prawnym.
Naczelnik przekazala zestawienie dotyczqce dodatkowych godzin na realizaqq zajqc.
Powiedziala, 2e koszt to ponad 40.000 zl rocznie, ale dodatkowo dyrektorzy wystqpili
o 3 etaty (psychologa, pedagoga, specjalisty terapeuty, pedagoga specjalnego do
zajgc kompensacyjnych). Dodala, ze pedagog specjalny zatrudniony jest w Zespole
Szkot im M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.l-qczny koszt to ok. 200.000 zl.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e odbylo siq spotkanie z dyrektorami Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznych i zaproponowano przylqc takie rozwiqzanie, aby
dyrektorzy szkol wykorzystali potencjat, ktory jest w szkole i korzystac ze swoich
zasobow kadrowych. Dyrektor powinien dokonac przeglqdu dokumentow
i weryfikowac kwalifikacje, ktore posiadajq nauczyciele. W ramach realizacji tych
potrzeb przypisac do arkuszy organizacyjnych aneksami godziny ponadwymiarowe.

Jezeli dyrektor nie ma w swoich zasobach kadrowych specjalistow wowczas
dopiero pozyskuje ich z zewnqlrz i osoby te zatrudnia na czas okreSlony na umowg
o pracg tylko na okres kiedy wazne jest orzeczenie. Dodala, 2e wa2nq kwestiq jest to,
2e szkola w ramach Srodkow, ktore ma na kaldy rok na doskonalenie zawodowe
nauczycieli powinna wyksztalcic kadrq w kierunkach najbardziej potrzebnych.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial,2e realizacja powy2szych zadan
w pelnym zakresie pozostaje w gestii dyrektora szkoly. Mozemy kontrolowac proSby



dyrektorow, czy sq zgodne z orzeczeniem iposilkowac sig opiniami dyrektorow
poradni.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze dotychczas przyznawalismy
dodatkowe godziny dyrektorom na roZne zajqcia, a teraz mozemy okreslic, ze sE one
przeznaczone na realizaqq pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Zaproponowal,
aby przyyzec sig, bo duze pieniqdze przeznaczane sq na doksztaldanie nauczycieli
i wielu z nich zdobyto dodatkowe kwalifikacje. Nalezy pamigtac,2e nauczyciel ma
pensum 1B godzin, ale pracuje nie wigcej niZ40 godzin tygodniowo, czyli 8 godzin
dziennie. Dyrektor moze powierzyc nauczycielowi dodatkowe zajqcia w ramach tych
godzin.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e dyrektor rnusi mrec pelnq
swiadomoSc konsekwencji zwiqzanych z przyjqciem do szkoiy dziecka z orzeczeniem.
Mamy w powiecie inny model placowki, ktora moze takie dziecko przyjqc, tj. szkota
specjalna. Rodzice muszq miec swiadomosc, ze dyrektor szkoly ogolnodostqpnej
mo2e odmowic przyjqcia, bo nie jest w stanie zrealizowac tych szczegolnych potrzeb
edukacyjnych wynikajqcych z orzeczenia.
Ustalono, 2e dyrektorzy powinni korzystac przy realizaqi szczegolnych potrzeb
edukacyjnych ze swoich zasobow kadrowych.

Nastgpnie p. Emilia Piotrkowiczpowiedziala,2e w dniu 21 listopada br. powiat
podpisat porozumienie z MEN na realizacjq zadania z zakresu administracji rzqdowej
wynikajqcego z kompleksowego wsparcia dla rodzin ,,Za Zyciem". Otrzymalismy
dotacjg na wczesne wspomaganie rozwoju dzieci. Poradnia Psychologiczno-
Pedagogiczna w Sulejowku wykorzysta w br. kwotq 15.000 zl na zakup wyposazenia.
W zwiqzku z lym, 2e PPP w Sulejowku zostala wybrana o6rodkiem koordynacyjnym
dyrektor zwrocila siq o przyznanie dodatku specjalnego w wysokoSoi 600 zNlm-c dla
glownej ksiqgowej oraz etat zastqpcy dyrektora.

P. Urszula Soroka powiedziala, 2e w dniu 30 listopada br. wplynqt wniosek
z parafii rzymsko-katolickiej 5w. Anny w Kiczkach. Parafia otrzymala dotacjq na
odnowienie XVll w. obrazu i zgodnie z umowq do '130 listopada miaiy byc zakonczone
wszystkie prace. W dniu 30 listopada ksiqdz proboszcz poinformowal,2e warloSc calej
konserwacji to kwota 22.000 zl, a nie 28.629 zl\N zwiqzku z tym warto6c zadania jest
ni2sza o kwotq 6.629 zl, niZ zakladano we wniosku. Wyjasniono, Ze konserwator uZyl
tanszych Srodkow konserwatorskich i malarskich, a w zwiqzku z tym ze mial klopoty
zdrowotne przeoczyl fak|, 2e powinien to szybko zglosic. W zwiqzku z powy2szym
zwrocil siq o zaakceptowanie zmian i podpisanie aneksu do umowy.

Zarzqd Powiatu po analizie zaakceptowal zmiany i wyrazil zgodg na
podpisanie aneksu do umowy.

Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e mieliSmy mozliwosc
spotkania sig z przedstawicielami Radia dla Ciebie, klorzy zloZyli nam propozycjq
umowy w zakresie organizacji Dni Powiatu Minskiego i sposobu organizacji. Wyjasnit,
2e radio dostarczyloby scenq, wykonawc6w, poprowadzili tq imprezq, zapewnili
aparaturq nagNoSnieniowq i oswietleniowq. Stwierdzil, 2e nale2y zastanowic siq, czy
podpisujemy umowq z Radiem dla Ciebie. W trakcie imprezy bytyby relacje na antenie
radia, a tydzief wczeSniej przygotowany zostalaby informacja reklamujqca tq imprezg.
Koszt po stronie Radia dla Ciebie to kwota 53.000 zl.

P. Marek Pachnik powiedzial,2e bylaby to promocja powiatu na antenie radia.
Ale zwrocil uwagg, czy nie nalezatoby przeprowadzic jakiego postqpowania w tym
zakresie.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig o sprawdzenie jak formalnie to
wszystko powinno zosta6 przeprowadzone,



Ad. 15
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e w rarrnach otwartego

konkursu oferl na realizacjq w 2018 r. zadania publicznego polegajqcqgo na udzielaniu
nieodpNatnej pomocy prawnej wpfynqto lqcznie 18 oferl zlo2onych przez 6 organizacji
Po analizie komisja wybrala ofertg zloZonqprzez Fundacjg Honeste Vivere. Fundacja
ta uzyskala najwiqcej punktow, gdyZ ma duze do6wiadczenie, dobie kwalifikacje -
radcowie i adwokaci oraz dobre rekomendaqe ze strony samorzqdowej. Fundacji
powierzone zostanie prowadzenie punktu w Sulejowku, punktur w Halinowie,
w stanislawowie oraz punktu w Dgbem wielkim, w Siennicy, w Latowiczu.
P. Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e kwota dotacji na prowadzenie jednego punktu
nieodptatnej pomocy prawnej wynosi 60.725,88 zl, a lqcznie na prowadzenie trzech
punktow dotacja wynosi 182.177,64 zt.
Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaty w sprawie rozstrzygrliqcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizaqq w 2O1B r. zadania publicznego
polegajqcego na udzielaniu nieodpfatnej pomocy prawnej; przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym Zarzqd opowiedzial siq jednoglosnie (nieobecny p. t-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 670/17 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjg w 2018 r. zadania
publicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej.

Ad. 16
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyja6nila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu pahstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy
budzetowej i dotyczq:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Mirisku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Mirisku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Mir'rsku Maz.
- Centrum KsztalceniaZawodowego i Ustawicznego w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mirisku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Domu Pomocy Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Mihsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu gfosowa I i nastqp ujqco :

- Starosta -Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,



- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaty,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto, nieobecny p. t_. Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 671/17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

4d.17
Dyrektor PCPR w Minsku Maz. poinformowat, 2e w zwiqzku z tym, ze w 2018 r

ma wejSc ustawa zgodnie, zktorqoSwiadczenia majqtkowe zobowiqzVni bgdq skladac
rowniez lekarze orzecznicy, lo 3 lekarzy Powiatowego Zespotu ds. Orzekania
o NiepelnosprawnoSci zlo2ylo na pismie rezygnacjg z dniem 1 stycznia 2018 r. Dodal,
ze w dniu 5 grudnia br. spotka sig z kolejnymi 3 lekarzami, klorzy prawdopodobnie
bqdq chcieli zloZyc wypowiedzenia i bgdzie Io oznaczaNo,2e od 1 stycznia20lB r. nie
bqdzie Zespofu.
Dyrektor wyjasnit, ze jest przyrzeczenie z Ministerstwa, ze oswiadczenia te nie bqdq
jawne (nie bqdq publikowane), ale to nie przekonuje lekarzy. Powiedzial, ze sprawa ta
zostala zasy gnalizowa na wicedyrekto rowi Wydziatu Pol ityki Spolecznej M UW.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zaproponowal, aby na piSmie powiadomic
o tej sytuacji wojewodg.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomo6ciami - Wojciech Osinski zwrocil
siQ o upowaznienie osob do przeprowadzenia negocjacji w sprawie ustalenia
odszkodowania za nieruchomosci, ktore powiat nabyt w wyniku decyzji podzialowych.
WyjaSnil, ze wplynqly 4 wnioski i dotyczq.
- obrqb Jozefin gm. Halinow dzialka nr 10110 o pow. 190 mkw.
- Mihsk Mazowiecki dzialka nr 7145 o pow. 104 mkw.
- Wolka Kobylanska gm. Dobre dzialka nr 394/8 o pow. 233 mkw.
- Wolka Kobylanska gm. Dobre dzialkanr 39415 o pow. 55 mkw.

Zarzqd Powiatu do przeprowadzenia negocjacji upowazniN WicestarostQ -
Krzysztofa Plochockiego i naczelnika Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami -
Wojciecha Osiriskiego.

Ponadto p. Wojciech Osinski poinformowal, ze w dniu l grudnia 2017 r.
podpisana zostala umowa na wykonanie operatu szacunkowego do ustanowienia
odszkodowania z tytutu sluzebnosci przesylu na dzialce na ul. Stankowizna. Termin
wykonania to 14 dni, wiqc do 15 grudnia operat powinien zostac zlo2ony i po
sprawdzeniu i odebraniu przedstawi informacjq o warlo5ci wynikajqcej z operatu.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e przeprowadzone zostalo
kolejne postqpowanie na zakup samochodu sluzbowego.
Naczelnik Wydziatu Administracyjno-Gospodarczego powiedzial, 2e zapytanie
ofertowe ,,Zakup samochodu osobowego dla Starostwa Powiatowego" zostato
skierowane do 49 salonow samochodowych. Wptynqly dwie oferly cenowe:
- CARSED Sp z o.o Siedlce Oddzial Minsk Maz. - 99.000 zl brutto Skoda Superb
Ambition silnik 1.8. 180 kM.
- MAZDA Warszawa Dealer Boltowicz - 1 14.609 zl brutto Mazda 6, silnik 2.0, 175 kM.
Starosta powiedzial, 2e postqpowanie zostalo przeprowadzone poprawnie i je
zatwierdzil.

Zarzqd Powiatu jednogfosnie (w obecno6ci 4 czlonkow Zarzqdu) wybral ofertq
Spolki CARSED.



Naczelnik Wydzialu Inwestycji Wincenty Bartnicki powiedzial, 2e po
ogloszeniu w dniu 16 listopada br. przez wojewodq listy rankingowej wnioskow
o dofinansowanie w ramach rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na
lata 2016-2019, nasze wnioski na ciqg drogowy Minsk Maz.-Ceglow-Mrozy znalazly
sig na poz 39 (25 punktow) i na poz.41 (24 punkty).
WyjaSnit, ze powtat mogl zloZyc zaslrzeZenia do tej oceny i zgtosiliSmy je 17 listopada
br do Mazowieckiego Urzqdu Wojewodzkiego. W dniu 30 listopada br. wpiynqla
informacja, 2e po ponownej analizie i ocenie wnioskow komisja uznala, ze wniosek
z poz. 39 uzyskal 1 punkt wiqcej w kryterium 3 i znalazl sig na poz. 34. Natomiast
wniosek drugi pozostat z dotychczasowE liczbq punktow.

Starosta - Antoni Jan farczynski powiedzial, ze istnieje jeszcze mozliwosc
zloZenia w ciqgu 14 dni protestu do Ministra Infrastruktury.

Zarzqd Powiatu postanowil zlo2yc protest do Ministra Infrastruktury.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e do rozliczenia 2017 r. zachodzi

potrzeba wprowadzenia zmian w preliminarzach kosztow dzialalno6ci Warsztatow
Terapii Zajgciowej w Minsku Maz. prowadzonych przez Caritas Diecezji Warszawsko-
Praskiej oraz wrz,,Leko" w okuniewie. Dodala, 2e po uzyskaniu zgody podpisane
zostanq aneksy.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal wprowadzenie zmian w prelimin arzach kosztow
dzialalnoSciWfZ w Minsku Maz. iWTZ w Okuniewie.

Ustalono, 2e kolejne posiedzenia odbqdq sig 1B grudnia, 28 grudnia
i 4 stycznia 2018 r.

Ad. 18
ProtokoN posiedzenia w dniu 22 listopada br. zostal przyjgty.

Ad.19
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyfrski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ptochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Marek Pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


